
 

 

Odder bridgeklub 

Bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 22. april 2025 kl. 16.45 – 19.00 

Sted: lille mødelokale, Ålykkecenteret 
Deltagere: Alex, Birgitte, Gert, Thomas, Lizzi, Steen 
Lizzi står for bespisning 
 
Mødeleder: Alex 
Referent: Lizzi 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 
2. Formanden, sidste nyt/Alex 
3. Planlægning af Generalforsamling den 30.4.2025/ 20min - Alex 
4. Økonomi/ Gert – 20 min. (budget, underskrivelse af regnskab 
5. Planlagt kontingentforhøjelse/ Gert + Alex - 10 min. 
6. Evaluering af Sølvturnering/Alex 10 min. 
7. Drøftelse af forslag til kandidater til bestyrelsen/Alex - 10 min 
8. Turneringsudvalg/Thomas 
9. Undervisning af klubbens medlemmer. Undervisning af nye kursister. Undervisning i Bridge 

IT-systemer. / Alex og Birgitte - 30 min. 
10. Sommerbridge/ Alex 

11. Evt. - 5 min 
12. Evaluering af mødet – 1 min 
13. Næste møde? 
 

Referat: 

Ad. 1 
Dagsorden godkendt med et par ændringer 

Ad. 2 
- Alex indledte med at byde velkommen til Steen Simonsen, der deltog i sin funktion af 

suppleant i stedet for Anne-Mette, der havde meldt afbud. 
- Bridge+More sælges? Alex kontakter Gunnar 

Ad. 3 
Bestyrelsens arbejdsplan og dagsorden gennemgået og tilrettet. 
Ad. 4 
Økonomi og budget gennemgået. 
Ad. 5 



Der foreslås en kontingentforhøjelse på 100 kr., der er stigende udgifter til Dansk Bridgeforbund 
samt øgede udgifter til forplejning ved afslutninger. Kontingent foreslås at blive 1.000kr for én 
spilledag og 500 kr. for tilmelding til en spilledag mere. 
 
 
 
Ad. 6 
Forårs turnering/sølvturnering på Odder Parkhotel. Det blev en rigtig fin dag, gode forhold både til 
spil og bespisning. Frokosten var rigtig god. Knas med printer, den kasseres og der er en ny brugbar 
printer, der anvendes fremover. Der var hentet forkerte bridgemate pga. utydelig mærkning. 
Det er ønskeligt, at flere medlemmer vil deltage til næste år. 
Ad. 7 
Det fungerer fint med 6 bestyrelsesmedlemmer og 2 substitutter. Det fortsættes i sæson 2025/26 
Ad. 8 
Thomas udarbejder sæsonplan for 2025/26, som skal godkendes efterfølgende af bestyrelsen. 
Ad. 9 

- Undervisnings aften af Thomas var en succes med ca. 30 deltagere. Thomas vil planlægge 
undervisning før en onsdags spilleaften i næste sæson ca. 1 pr. måned. Vil tage 
udgangspunkt i de spil, der blev spillet aftenen før. Alle er velkomne også tirsdags og 
mandags spillere. 

- Gunnar Nordestgaard fortsætter undervisning af kursister i sæson 2025/26, evalueres marts 
2026 

- Der arbejdes på at flere medlemmer af bestyrelsen kan betjene BC3, dvs. opsætte 
turneringer m.m. Der er aftalt lokal undervisning fredag den 13. juni 2025 med udefra 
kommende underviser. Lizzi bestiller lokale. 

Ad. 10 
 Sommerbridge onsdage i juni og august. Steen udarbejder vagtplan. Lizzi opretter turneringer i 
Mbridge og bestiller lokale. Vi er enige om, at 5 borde er minimum for gennemførelse af en 
spilleaften. På tilmeldingen skal man oplyse e-mail eller telefonnummer, så det er muligt at aflyse 
ved for få tilmeldte. Tilmeldingsfristen skal være spilledagen kl. 12.00. 
Ad. 11 

- Bestyrelsen mødes den 6. august efter sommerbridge turnering. 
- Gert og Lizzi vil i denne sommer gennemgå bridgemate og mærke kasserne, så fejl undgås 

samt rydde op i mandagsklubbens skab i kælderen 
Ad. 12 
Et godt og konstruktivt møde med en god stemning. 
Ad. 13 
Konstituerende møde med ny bestyrelse efter generalforsamling og turnering. 


